
Gewone Ledenvergadering van de Nederl. 

Vereeniging tot Bestrijding v. h. Tandbederf, 

op Zaterdag 21 Maart, des avonds ten 8 ure in 

Hotel Weimar - Rotterdam. 

De Secretaris deelt mede, dat krachtens Art. 11 der 
Statuten na het bedanken van den Heer .de M o n c h y, 
het Bestuur uit zijn midden heeft benoemd tot Voorzitter 
den Heer Klinkhamer en tot Vice-Voorzitter den 
Heer van Hassel t. 

Daar de Heer Klinkhamer tot zijn leedwezen ver-
hinderd was de vergadering bij te wonen, neemt de Heer 
van H a s s e l t het voorzitterschap waar. 

Na voorlezing en goedkeuring der Notulen deelt de Voor-
zitter mede, dat het Bestuur voornemens is op ongeregelde 
tijden een „vliegend blaadje" te doen verschijnen, waarin 
wetenswaardigheden omtrent de bestrijding van het Tand-
bederf zullen worden opgenomen en dat op ruime schaal 
zal worden verspreid. 

Van de ingekomen stukken vermelden wij mededeelingen 
van de H.H. Ruoff en Sweerts de Landas Wij - 
b o r g h, dat zij als leden van het Dagelijksch Bestuur be-
danken, daar zij meenen, dat die functiën door deskundige 
leden moeten worden vervuld. De Heer v a n d e r H o e v e n 
betreurt hun besluit daar hij juist van oordeel is, dat niet 
tandheelkundigen in het Bestuur zoo zeer gewenscht zijn, 
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om te voorkomen, dat het publiek in onze Vereeniging 
reclame van tandheelkundigen zou zien. Hij is intusschen 
dankbaar voor hetgeen zij voor de Vereeniging vanaf hare 
oprichting hebben gedaan en hoopt, dat zij in het algemeene 
Bestuur zitting zullen blijven nemen. Verder is ingekomen 
een aanvrage van de Vereeniging ,,het Groene Kruis" te 
Grave om een spreekbeurt te doen vervullen over „Ver-
zorging van den mond". De Heer Salomons  uit Am-
sterdam werd bereid gevonden aan dit verzoek te voldoen, 
waarvoor hem door den Secretaris namens de Vergadering 
hartelijk dank werd gebracht. Vervolgens brengt de Secre-
taris het jaarverslag uit, waaraan wij het volgende ontleenen: 

Aan alle tandartsen in Nederland werd onze reclameplaat 
en een exemplaar der Statuten toegezonden, met het ver-
zoek de plaat een plaats in hun wachtkamer te geven en 
bij navrage der patiënten inlichtingen omtrent het doel 
der Vereeniging te willen geven. 

Tot den Minister van Koloniën werd het verzoek gericht 
om onze schoolplaat ten gebruike te stellen van de lagere 
school in Nederl.-Indië. Aan dit verzoek is welwillend vol-
daan en zijn 350 exemplaren aangekocht. 

Ook door verschillende inrichtingen van onderwijs hier 
te lande werd onze schoolplaat aangevraagd. 

Van Prof. J e s s en Ontving de Vereeniging een groote 
wandplaat, waarop de ontwikkeling van de schooltand-
klinieken in Duitschland wordt voorgesteld. 

Van de Internationale Hygiene-Commissie ontving het 
Hollandsche Nationaal-Comité een bedrag van 851 Mark 
als winstaandeel in den verkoop van den tandborstel der 
Hygiene-Commissie. 

Het Nationaal-Comité heeft dit bedrag in de kas onzer 
Vereeniging gestort, waarvoor aan Prof. Jessen en het Natio-

, naal-Comité dank wordt gebracht. 
Dit bedrag betreft het winstaandeel van het begin der 

verkoop tot 31 Dec. 1912. Vermoedelijk zal dit bedrag bij 
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eene volgende afrekening minder zijn, aangezien de borstel 
nagemaakt wordt en als „brosse a dent recommandé par 
les dentistes" in den handel wordt gebracht. Wij hopen, 
dat de collega's zullen willen medewerken om deze bedriege-
lijke namaak bekend te maken. De penningmeester doet 
rekening en verantwoording van het geldelijk beheer. 
Na inning der contributie zal voor 1914 een batig saldo 
bestaan van f 1519.—. 	- 

De H.H. Becht, Vellenga, van der Hoeven 
en K a m e r l i n g h 0 n n e s, die aan de beurt van af-
treding waren, worden als bestuursleden herkozen. 

De Heer v a n der Ho e v en wordt in de plaats 
van den Heer R u i f f tot eerste Secretaris benoemd, 
terwijl de Heer J. H. S al o m o n s uit Amsterdam de 
plaats inneemt van den Heer v a n der Ho e v en als 
tweede Secretaris. 

De Heer S al o m o ns stelt voor aan de N. V. Leuko-
dont mede te deelen, dat onze Vereeniging. geen winst-
aandeel van hare tandreinigingsmiddelen wenscht te ont-
vangen, aangezien van de zijde onzer Vereeniging geen 
contraprestatie is aangeboden. Aldus wordt besloten. 

Mevrouw M u n t end am vestigt de aandacht op het 
houden van populaire lezingen. D e vergadering is algemeen 
overtuigd van het groote nut daarvan en aan het bestuur 
wordt opgedragen dit denkbeeld nader uit te werken. 

Mevrouw Munt en d am vraagt of het niet wenschelijk 
zou zijn aan het Gemeentebestuur van Gouda eene betuiging 
van waardeering te doen toekomen voor de aanstelling 
van een gemeente-tandarts. 

De Heer S al om o ns ontraadt dit, omdat de richting 
waarin te Gouda voor tandheelkundige hulp aan on- en 
minvermogenden gezorgd wordt geheel onvoldoende is. 

De Heer W e s t e r m a n vraagt of den leden iets bekend 
is omtrent het gebruik der tandborstel indertijd door 
onze Vereeniging op enkele gemeente-scholen te Rotterdam 
uitgedeeld. De Heer T hem  a n n deelt hieromtrent mede, 
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dat de borstel slechts door een zeer klein deel der kinderen 
gebruikt is. Bij navraag hadden de meeste kinderen hem 
verloren. 

De Heer Salomons meent, dat wij moeten trachten . 
in het bestuur meer niet-tandheelkundige leden buiten 
Rotterdam te verkrijgen, aangezien de Vereeniging toch 
eene Nederlandsche is. 

De Heer van der Hoeven merkt op, dat pogingen 
in die richting gedaan zijn, maar niet geslaagd. Ook hij acht 
het wenschelijk dat het bestuur nogmaals zijn aandacht 
daaraan wijdt. 
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